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Z dużej chmury mały deszcz. Po tym jak Bośniacy zagrali dobrą drugą

część eliminacji i wywalczyli rzutem na taśmę udział w play-off, wielu

spodziewało się awansu na Euro. Niestety, dwumecz z Irlandią zakończył

się fatalnie. Swojego rozczarowania dla sport.ba nie krył Edin Dzeko. 

 

- Praktycznie nie graliśmy w tym meczu, nie zasłużyliśmy na nic więcej niż

uzyskaliśmy. Sędzia dał Irlandii karnego, którego absolutnie nie było, ale to nie

może być alibi. Byliśmy bardzo zachowawczy, podawaliśmy piłkę do najbliższego

gracza, tylko po to, aby jej nie stracić. Nie gra się tak, aby awansować na Euro. Nie

byliśmy lepsi od Irlandii, w przeciwnym razie byśmy wygrali i udalibyśmy się do

Francji. Przykro mi, że do tego nie dojdzie. Nie można obwiniać jednostek, dziś

byliśmy zerem jako zespół. Nie mam przekazu dla bośniackich kibiców, są zawsze z

nami. Przykro mi bardzo, gdyż kto wie kiedy pojawi się kolejna taka szansa. Nie

wiem jaka będzie przyszłość tej drużyny.
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